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P r o t o k ó ł  NR    / 2018 
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 23 sierpnia 2018 

roku pod przewodnictwem p. Mariusza Kwiatkowskiego – 

Przewodniczącego Komisji. 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji swoją obecność odnotowało 7 członków Komisji. Radny  

p. Stanisław Mieczysław Równy przybył na posiedzenie Komisji w czasie trwania obrad. ( 

lista obecności w załączeniu do protokołu ).  

 

Spoza składu Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

 

1. Sekretarz Miasta – p. Bożena Szostak; 

2. Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego – p. Daniel Choinka; 

3. Inspektor ds. zamówień publicznych – p. Michał Kazimierski.  
 

Proponowany  Porządek Obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, zatwierdzenie porządku obrad i przyjęcie Protokołu z 

poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na LIV  sesję Rady Miasta. 

3. Sprawy różne. 

 

AD. 1 

Przewodniczący  Komisji p. Mariusz Kwiatkowski dokonał otwarcia posiedzenia 

Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w dniu 23 sierpnia 2018 r . Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum 

Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty w 

głosowaniu: 

Jednogłośnie 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na LIV  sesję Rady Miasta. 

 

 Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał, czy ktoś z członków 

Komisji chciałby zabrać głos w sprawie. 

 Radny p. Jacek Wilczyński wyraził potrzebę zadania pytań wnioskodawcy LIV sesji 

Rady Miasta. 

 Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poinformował o nieobecności  

w Urzędzie Miasta Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera oraz Z-cy Burmistrza Miasta  

p. Zbigniewa Chrupka. Poprosił o zaproszenie na obrady Komisji przedstawiciela Burmistrza 

Miasta w osobie Sekretarza Miasta p. Bożeny Szostak.  

 Radny p. Jacek Wilczyński zapytał Sekretarz Miasta p. Bożenę Szostak czy jest 

upoważniona do udzielenia odpowiedzi na pytania jakie radny chciał zadać Burmistrzowi 

Miasta p. Jerzemu Bauerowi jako wnioskodawcy sesji Rady Miasta.  

 Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak wyjaśniła, że jeden z Burmistrz Miasta p. Jerzy 

Bauer przebywa na urlopie, z kolei Z-ca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek przebywa  

w podróży służbowej.  

 Radny p. Jacek Wilczyński zauważył, że posiedzenie Komisji Gospodarki Finansowej 

i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego traci sens w sytuacji braku obecności Burmistrza 

Miasta p. Jerzego Bauera oraz Z-cy Burmistrza Miasta p. Zbigniewa Chrupka. Zapytał czy 

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak jest w stanie udzielić odpowiedzi na wszystkie pytania 

członków Komisji. 

 Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak zadeklarowała, że dołoży wszelkich starań aby 

udzielenia odpowiedzi na pytania członków Komisji posiłkując się wiedzą na dany temat oraz 

pracownikami z zespołu do spraw zamówień publicznych na czele z Dyrektorem p. Danielem 

Choinką. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak zawiadomiła, że LIV  sesja Rady Miasta będzie 

dotyczyć zmian uchwały budżetowej w kontekście rozstrzygniętego zamówienia publicznego 

dotyczącego zadania budowy ścieżek rowerowych.  

 Radny p. Jacek Wilczyński wyraził zdanie, że gdyby pełnił on funkcję 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego to 

w tym momencie zakończyły by się obrady Komisji. Radny uzasadniła swoją wypowiedź 

tym, że  nieobecność zarówno burmistrza jak i jego Z-cy w posiedzeniu Komisji jest 

przejawem  braku kultury. Radny zwrócił się do Sekretarz Miasta p. Bożeny Szostak  

z pytaniem jakie były przyczyny wyznaczenia dwutygodniowego terminu do rozstrzygnięcia 

przetargu w/w zakresie. Radny wyraził zdanie, że jak powszechnie powinno być wiadomo 

przez dwa tygodnie na inwestycję 24 mln. nikt nie jest w stanie wykonać kosztorysu  

i pozyskać podwykonawców. Radny wyraził opinię, że w/w działanie jest działaniem 
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celowym wobec czego sprawa powinna zostać przekazana nie do analizy radnych a do 

Prokuratury. Radny wyraził zdanie, że powyższe działanie władz miasta jest działaniem 

mającym na celu wymuszenie na radnych podjęcie decyzji w tym zakresie. Radny zawrócił 

uwagę, że sprawa zmiany uchwały budżetowej w zakresie dotyczącym ścieżek rowerowych 

jest stawiana pod obrady sesji Rady Miasta po raz szósty.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego 

w zakresie nieobecności burmistrza na posiedzeniu Komisji wyjaśniał, że wniosek urlopowy 

został złożony przez burmistrza w piątek informując jednocześnie, że wówczas nie było 

jeszcze wiadomo na jakie dni zostanie wyznaczony termin Komisji. Sekretarz Miasta  

p. Bożena Szostak przypomniała, że jak już wielokrotnie było mówione burmistrz posiada 

aparat za pomocą którego realizuje zadania. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak 

poinformowała, że jeżeli natomiast chodzi o odpowiedzi na pytania radnych (członków 

Komisji) postara się ona udzielić odpowiedzi na pytania. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak 

wyjaśniał, że termin, o który pyta radny został zachowany z godnie z obowiązującymi 

przepisami prawa. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak zwróciła uwagę, że to iż był ogłoszony 

szósty przetarg w/s ma związek z decyzją podjętą przez radnych w tym zakresie. Sekretarz 

Miasta p. Bożena Szostak zauważyła, że każde kolejne ogłoszenie przetargu skraca termin 

informując jednocześnie, że na pewno wszystkie czynniki zostały wzięte pod uwagę przy 

ustalaniu terminu.  

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził opinię, że Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak 

sama chyba nie wierzy w to co mówi. Radny zapytał co należy rozumieć według Sekretarz 

Miasta przez naruszenie prawa. Radny nawiązał do tematu dokumentacji przetargowej na ul. 

Podstoczysko. Radny zwrócił uwagę, że po zwróceniu się z prośbą do Sekretarz Miasta o xero 

dokumentacji Sekretarz Miasta podważyła decyzję burmistrza, który podczas jednego  

z posiedzeń Komisji zapewnił, że dokumentacja zostanie dostarczona. Radny zauważył, że  

z pisma skierowanego do radnych w/w sprawie wynikało, że dokumenty zostaną 

udostępnione w wyznaczonym do tego dniu i będą dostępne do wglądu w gabinecie Sekretarz 

Miasta p. Bożeny Szostak. Radny wyraził zdanie, że nie jest zainteresowany dostosowaniem 

się do wymogów w/w pisma.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poinformował, że w związku z tym, 

że na jakiś czas musi opuścić obrady Komisji wyznacza Radną p. Annę Krajewską jako 

zastępcę do prowadzenia obrad.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak nawiązując do kwestii dotyczącej 

podwykonawców poinformowała, że wykonawca mało kiedy na etapie złożenia oferty 

wskazuje podwykonawców.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał jak to możliwe, że wykonawca ma nie wskazać 

podwykonawców. Radny zwrócił uwagę, że według takiego toku myślenia należy rozumieć, 

że w przypadku ul. Podstoczysko wszystko jest w porządku i wynika z tego, że kto chce może 

wykonywać prace, każda jedna firma aby tyko było zrobione. Radny wyraził zadnie, że  

z takim tokiem rozumowania życzy Sekretarz Miasta dużo sukcesów w dalszej karierze.   
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Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odpowiedziała, że każdy ma swój tok 

rozumowania informując jednocześnie, że w powyższych wypowiedziach starała się wyjaśnić 

jakie są procedury. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak poinformowała, że na etapie składania 

oferty wykonawca nie musi wskazywać podwykonawców. Sekretarz Miasta p. Bożena 

Szostak zauważyła, że to jest jedynie oferta. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak poddała pod 

rozwagę czy np. radny będąc przedsiębiorcą na etapie składania oferty umawia się już  

z przedsiębiorcami i zawiera z nimi umowy nie znając jeszcze wyników postępowania i nie 

mając pewności, że wygra postępowanie przetargowe.  

Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski nawiązując do tematu 

dyskusji wyjaśnił, że wykonawca na etapie składania oferty jest zobowiązany wskazać 

podwykonawcę jeżeli jest on mu znany.  

Radny p. Jacek Wilczyński podając  swój przykład poinformował, że przystępując do 

przetargu na etapie składania oferty musiał wskazać firmę, która podwykonawcą przy 

realizacji zamówienia.    

Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski zwrócił uwagę, że jeżeli 

podwykonawca był znany na etapie składania oferty to jak najbardziej istniał na oferencie 

obowiązek wskazania.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że przy postępowaniu przetargowym brane 

są dwa najważniejsze elementy pod uwagę, kryterium cenowe oraz wiarygodność firmy. 

Radny wyraził zdanie, że w/w weryfikacja jest szczególnie bardzo istotna przy realizowaniu 

przetargów finansowanych ze środków zewnętrznych. Radny nawiązując do rozstrzygnięcia 

postępowania przetargowego na realizację inwestycji budowy ścieżek rowerowych wyraził 

opinię, że w sytuacji, w której wyłoniona firma jest tą samą, która realizuje inwestycję ul. 

Podstoczysko należałoby przeprowadzić konsultacje w tym zakresie jednocześnie 

sprawdzając wiarygodność tej firmy.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał czy ktoś z członków 

Komisji ma jeszcze jakieś pytania w powyższym temacie.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu dyskusji zapytał czy na etapie 

składania oferty potencjalny wykonawca musi złożyć informację.  

Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski odpowiedział, że w tym 

zakresie obowiązują różne orzeczenia informując jednocześnie, że w doktrynie 

obowiązującego prawa zostało zajęte stanowisko, że jeżeli wykonawca na etapie składania 

oferty zna podwykonawców to ma obowiązek złożenia takiej informacji wraz z składaną 

ofertą. Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski poinformował, że  

w składanych ofertach wykonawcy wskazują jakie części danego zamówienia powierzą 

podwykonawcą jednak bez wskazania konkretnego podwykonawcy. Inspektor ds. Zamówień 

Publicznych p. Michał Kazimierski zwrócił uwagę, że nie wskazanie wykonawcy na etapie 

składania oferty jest dopuszczalne i zgodne z przepisami prawa.  
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Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poinformował, że posiada wyrok 

Krajowej Izby Odwoławczej z dnia 25 kwietnia 2016 r. Przewodniczący Komisji p. Mariusz 

Kwiatkowski odczytał w/w wyrok celem  zapoznania pozostałych członków Komisji z jego 

treścią.  

Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski odnosząc się do treści 

odczytanego powyżej wyroku zwrócił uwagę, że nie dotyczy on podwykonawstwa informując 

jednocześnie, że przytoczona powyżej sytuacja jest to sytuacja podmiotu trzeciego.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski odnosząc się do powyższej 

wypowiedzi zapytał czy podwykonawca to nie jest podmiot trzeci.  

Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski odpowiedział, że 

podwykonawca wykonuje część zamówienia. Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał 

Kazimierski wyjaśnił co należy rozumieć przez podmiot trzeci w rozumieniu ustawy Prawa 

Zamówień Publicznych. Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski zwrócił 

uwagę, że wyłoniona w postępowaniu firma „Ostrada” nie podpiera się przy wykonywaniu 

zamówienia podmiotem trzecim. Inspektor ds. Zamówień Publicznych p. Michał Kazimierski 

zwrócił uwagę, że podwykonawca a podmiot trzeci są to dwie różne sprawy.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązując do tematu wyłonienia wykonawcy na budowę  

ścieżek rowerowych zwrócił uwagę, że ten sam wykonawca realizuje inwestycję  

ul. Podstoczysko. Radny zapytał kto w związku z powyższym z kierowników budowy lub 

pracowników Urzędu Miasta nadzoruje realizację w/w inwestycji.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że codziennie osobiście 

nadzoruje prowadzone prace budowlane na ul. Podstoczysko jako osoba odpowiedzialna za to 

zadanie z ramienia Urzędu Miasta.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązując do tematu inwestycji ul. Podstoczysko zwrócił 

uwagę, że po prawej stronie ulicy został ułożony krawężnik bez tzw. „podsypki ławowej”. 

Radny zauważył, że na chwilę obecną trudno będzie to zmienić.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że krawężniki, o których 

mówi radny stoją na „ławie” betonowej.  

Radny p. Jacek Wilczyński zauważył, że na dalszym odcinku inwestycję wykonuje 

ZGK. Radny wyraził zdanie, że prace wykonywane przez ZGK są wykonywane w sposób 

perfekcyjny. Radny wyraził opinie, że od strony ul. Broniewskiego wykonanie prac 

pozostawia wiele do życzenia.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że przy odbieraniu 

inwestycji będą sprawdzane dokładanie wszystkie elementy wykonanej inwestycji. Dyrektor 

Wydziału R.G p. Daniel Choinka zauważył, że po to są inspektorzy i kierownicy budowy aby 

czuwali i dopilnowali wszystkich kwestii związany z przebiegiem prawidłowego wykonania 

prac na placu prowadzonej budowy.   
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Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał czy ZGK jest 

podwykonawcą firmy „Ostrada”. 

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak jest podwykonawcą.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski zapytał czy wobec tego oprócz 

ZGK nie ma innych podmiotów, którzy mogliby być podwykonawcą firmy „Ostrada”.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że firma „Ostrada” przy 

realizacji ul. Podstoczysko posiada pięciu podwykonawców. Dyrektor Wydziału R.G  

p. Daniel Choinka poinformował, że od każdej branży jest inny podwykonawca.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał czy ZGK jest podwykonawcą, którego zakres prac 

związany jest z budową chodników i ułożeniem kostki.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że zakres prac ustalany jest 

pomiędzy wykonawcą a podwykonawcą.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał czy oprócz ZGK jest jeszcze jakiś podwykonawca 

mający swoją siedzibę firmy w Ostrowi Mazowieckiej.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że z firm mających swoją 

siedzibę na terenie miasta podwykonawcą jest oprócz ZGK również firma „Mabet” z siedzibą 

w Ostrowi Mazowieckiej.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał z kim firma „Mabet” podpisała umowę w zakresie 

świadczenia usług. Radny zapytał czy ZGK czy z „Ostradą”.  

Dyrektor Wydziału R.G p. Daniel Choinka odpowiedział, że firma „Mabet” jest 

podwykonawcą firmy „Ostrada” wobec czego umowę podpisała również z firmą „Ostrada”.  

Radny p. Jacek Wilczyński wyraził zdanie, że w związku z tym, że na posiedzeniu 

Komisji brakuje obecności burmistrza prowadzenie dalszej dyskusji w/s jest 

bezprzedmiotowe. Radny w związku z powyższym zaproponował przejście do głosowania 

nad zaopiniowaniem projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowania projekt uchwał w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Komisja w głosowaniu 3  głosami „za ”przy 3 głosach  „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” nie zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Kwiatkowski wyraził zdanie, że w związku  

z negatywnym wynikiem głosowania poddanie pod głosowanie kolejnych projektów uchwał 

jest bezprzedmiotowe.  
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AD. 3 

Sprawy różne 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu programu na wymianę pieców 

zapytał na jakim etapie obecnie znajduje się program. Radny poinformował, że z informacji 

pozyskanych w Urzędzie Miasta wynikało, że osoby, które złożyły wnioski w powyższym 

zakresie będą zobowiązane złożyć je po raz kolejny. Radny poinformował również, że  

w przedmiotowej sprawie skontaktował się z odziałem ochrony środowiska w Ostrołęce gdzie  

z kolei uzyskał informację, że w/w zakresie zostanie zorganizowane szkolenie, które odbędzie 

się w dniu 27 wrześnie 2018 r. w Ostrowi Mazowieckiej.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak nawiązując do wypowiedzi radnego wyjaśniła, że 

zasady dotyczące rozpatrywania wniosków i dofinansowania ulegają zmianie  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak 

poinformowała, że celem udzielenia bardziej szczegółowych informacji w tym zakresie musi 

skonsultować się z komórką zajmującą się merytorycznie powyższą sprawą. Sekretarz Miasta 

p. Bożena Szostak zwróciła uwagę, że wiadomą kwestią jest, że przepisy w tym zakresie 

ulegają zmianie jednocześnie informując, że termin wejścia w życie w/w przepisów wymaga 

dokładnego sprawdzenia.  

Radny p. Bogusław Konrad w związku z powyższym zwrócił się z prośbą o udzielenie 

powyższych odpowiedzi w formie informacji pisemnej. Radny przypomniał, że podczas 

obrad ostatniej sesji Rady Miasta burmistrza poinformował radnych, że odpowiedzi na 

interpelacje radnych zostaną udzielone w formie pisemnej. Radny zwrócił uwagę, że podczas 

obrad w/w sesji Rady Miasta zapytał o kwestie dotyczące sprawy utworzenia w mieście 

otwartej strefy aktywności. Radny przypomniał, że na w/w zadanie został złożony wniosek 

jak również została zwiększona kwota na to zadanie w budżecie miasta. Radny zapytał czy 

w/w program został już rozstrzygnięty i czy miasto będzie miało otwartą strefę aktywności.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do powyższego pytania radnego 

odpowiedziała, że raczej nie. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak w następnej kolejności 

nawiązała do pytania dotyczącego odpowiedzi na interpelacje radnych jednocześnie 

wyjaśniając, że ze względu na dużą ilość interpelacji i sezon urlopowy odpowiedzi w tym 

zakresie zostaną udzielone ale w późniejszym terminie.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu ronda znajdującego się przy  

ul. Małkińskiej. Radny zwrócił uwagę, że na interpelację w tym zakresie odpowiadał Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek. Radny zauważył, że nie często zdarza się tak 

zaniedbane rondo jak rondo przy ul. Małkińskiej. Radny poddał pod rozwagę czy jest wyraz 

szacunku czy lekceważenia dla osoby, której imieniem nazwane zostało powyższe rondo.  

Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego 

poinformowała, że nie posiada szczegółowej wiedzy w tym zakresie. Sekretarz Miasta  

p. Bożena Szostak zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi o nadanie nazwy leży to w kompetencji 

Rady Miasta z kolei jeżeli chodzi o remont lub uporządkowanie terenu są to kwestie 
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własności. Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak wyraziła zdanie, że nie kwestionuje celowości 

uporządkowania terenu.  Sekretarz Miasta p. Bożena Szostak poinformowała, że na pytanie 

czy zostały podjęte działania w tym kierunku trudno udzielić w tej chwili odpowiedzi 

ponieważ powyższa kwestia wymaga sprawdzenia i ustalenia czy zostały podjęte jakieś 

czynności w tym kierunku.  

Więcej głosów nie było 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

 Mariusz Kwiatkowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp.ds. obsługi Rady 

 


